



MSh/LH/1090

14th January 2020

Dear Parents

According to school health guidelines, children require a school medical examination at certain key stages in their life.

Your son is now due to have his school medical examination. This will take place on either the 9th or 10th February 2020.

Upon completion of the medical examination Dr Dejan Jovanovic, will complete a written report that will be sent home to you via your son. This will show his findings and any recommendations that he has.

If you are at all concerned, you can speak to Dr Dejan directly or to Nurse Ghina, the school nurse at ges@rsb.sch.ae.

Yours sincerely

Mark Shahparaki
Secondary Headmaster



MSh/WEd/1090

١٤ يناير ٢٠٢٠

المحترمين

السادة/أولياء الأمور

وفقاً لتوجيهات الصحة المدرسية، يحتاج الطلاب لفحص طبي مدرسي في بعض المراحل الأساسية في حياتهم.

حان الوقت الآن ليجري نجلكم فحصه الطبي المدرسي المقرر إما في ٩ أو ١٠ فبراير ٢٠٢٠.

عند الانتهاء من الفحص الطبي سوف يُكمل الدكتور ديان يوفانوفيتش تقريراً كتابياً يُرسل إلى المنزل مع نجلكم، مبيناً النتائج التي توصل إليها والتوصيات التي وضعها.

يمكنكم التحدث إلى الدكتور ديان مباشرة أو إلى ممرضة المدرسة غنى على البريد الإلكتروني ges@rsb.sch.ae إذا كانت لديكم أية استفسارات.

المخلص،

مارك شاهبركي
مدير المدرسة الثانوية